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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 13.01.2025 

v priestoroch Kultúrneho centra Aktivity, 

Kyjevská 3183, miestnosť č. 53 (zasadačka) 

 

Prítomní poslanci:  Dominik Gabriel, Mgr. Martina Gabrhelová, Mgr. Marián 
Bohuš, Bc. Mária Machová 

Neprítomní poslanci: Mgr. Ján Forgáč, Patrik Žák, B.S.B.A., MBA Peter Hošták, 
PhD. 

Hostia: Igor Zajaček, zástupca náčelníka MsP 

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, poprial všetkým prítomným všetko dobré a veľa zdravia v novom roku, 
ospravedlnil z neúčasti viceprimátorov Forgáča a Žáka a poslanca Hoštáka, otvoril 
zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, informoval o 
programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyne 
Gabrhelová a Machová 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 
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ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyne 
Gabrhelová a Machová 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 

programu. 
 

2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - december 2024 
 
4204 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodenej smetnej nádoby 
(resp. opravu stĺpu, na ktorej je nádoba osadená) v blízkosti prevádzky Panelák." 
(priložené foto) 
Odpoveď ÚSaŽP: Požiadavka na opravu nádoby bola dňa 5.12.2024 zadaná na 
zberovú spoločnosť Marius Pedersen. V priebehu budúceho týždňa ju opravia, resp. 
vymenia. 
 
4205 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o zváženie možnosti umiestnenia 
ďalšej smetnej nádoby na existujúci stĺpik formou montáže koša zrkadlovo k 
existujúcemu košu z dôvodu častého preplnenia nádoby v letných mesiacoch. Odpad 
sa tu hromadí okolo koša, vietor ho rozfúkava po detskom ihrisku." (priložené foto) 
Odpoveď ÚSaŽP: Uličný kôš sa v letnom období vyváža 3 x týždenne – utorok, 
štvrtok, sobota, v zimnom období 2 x týždenne – utorok, sobota.  Posádky zberovej 
spoločnosti boli upozornené, aby kôš pravidelne vyvážali. V prípade, že by v letnom 
období problém pretrvával napriek pravidelným vývozom, osadíme ďalšiu nádobu. 
 
4206 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Upozorňujem na nedostatky vo výkone 
posledného kosenia spojeného so zberom lístia na ulici Novomeského 3-9. Kosenie a 
zber lístia na tejto ulici nebol zrealizovaný. Obyvatelia upozorňujú, že sa situácia 
opakuje už niekoľko rokov v tomto období. Žiadam, aby bola vykonaná náprava hneď 
ako to umožnia poveternostné podmienky. (priložené foto zo dňa 21.11.2024)" 
Odpoveď MHSL: V čase podnetu kosenie prebiehalo a v danej lokalite nebolo ešte 
realizované. V tomto čase je na všetkých plochách MČ Juh kosenie ukončené a lístie 
vyzbierané v maximálnej možnej miere. 
 
4207 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková: sa v súvislosti s povolením 
záberu pozemku (CKN p.č. 2180/16 k.ú. Trenčín) na výstavbu trafo stanice pýta, prečo 
nebolo SVB Gen. Svobodu 2755 informované o tomto zámere ako bezprostredný 
susediaci vlastník pozemku? Zároveň sa pýta prečo si ZSDIS dovolila bez oznámenia 
zámeru a bližšieho zmluvného vzťahu s SVB umiestniť rozvodnú skriňu na majetok 
vlastníkov SVB Gen. Svobodu 2755 pod balkónom bytu č.4? Má ÚSaŽP informáciu o 
tejto skutočnosti a vie vydokladovať toto umiestnenie na majetok SVB nejakou 
zmluvou? (priložené foto) 
Odpoveď ÚSaŽP, ÚMM: Mesto Trenčín a Západoslovenská distribučná, a.s. uzatvorili 
v roku 2022 kúpnu zmluvu, predmetom ktorej bol predaj pozemku C-KN parc. č. 
2180/614 za účelom výstavby novej trafostanice, ktorá má zabezpečiť vyššiu kvalitu 
dodávok energie, možnosť pripojenia nových zdrojov obnoviteľnej energie a taktiež 
dlhodobé zníženie negatívnych dopadov na životné prostredie. Taktiež bola so 
spoločnosťou ZsD, a.s. uzatvorená zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného 
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bremena, predmetom ktorej bolo umiestnenie elektroenergetických zariadení aj na 
pozemku  C-KN parc. č. 2180/5, ktorý je vo vlastníctve Mesta Trenčín. Na stavbu 
prebehlo územné aj stavebné konanie, podania boli doručované verejnou vyhláškou v 
súlade s platnou legislatívou, nakoľko sa jedná o líniovú stavbu. Stavebník 
západoslovenská distribučná, a.s., predložil iné právo k pozemkom, na ktorých je 
stavba postavená (Mesto Trenčín, Južanka). 
 
4208 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková: v súvislosti s prácami a 
rozkopaním dotknutých pozemkov žiada Mesto Trenčín o zabezpečenie plôch 
zatrávnením do pôvodného stavu a zároveň žiada aj o úpravu vyrovnania trávnatej 
nerovnej plochy zo zadnej časti BD. 
Odpoveď ÚSaŽP, MHSL: Na realizáciu stavby vydalo Mesto Trenčín rozkopávkové 
rozhodnutia na komunikácie a chodníky a na verejnú zeleň. Po realizácii musí byť 
pozemok daný do pôvodného stavu, čo sa skontroluje pri preberaní rozkopávok. 
zatrávnenie bude realizované v jarných mesiacoch. 
 
4209 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková: žiada o umiestnenie tabúľ 
so zákazom venčenia psov pod oknami BD Gen. Svobodu 3 - 11 zo severnej strany 
(od chodníka), nakoľko SVB nemôže umiestňovať tabule na cudzom pozemku, 
prípadne túto reguláciu nastaviť vo VZN. 
Odpoveď ÚSaŽP: Všeobecne záväzným nariadením č.3/2002 o podmienkach 
držania psov v meste Trenčín je zakázaný vstup so psom na kúpaliská, športoviská, 
detské ihriská, cintoríny a pietne miesta, ktorých vlastníkom alebo správcom je Mesto 
Trenčín. Vodiť psa na plochy verejnej zelene nie je zakázané. Tabule zákaz venčenia 
psov pred okná bytových domov nemôžeme osádzať. 
 
4210 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková: žiada o dôsledné čistenie 
odtokových žľabov  popri chodníku na Gen. Svobodu, ktoré neboli čistené viac rokov 
a tak predísť k upchatiu kanalizácie  po trvalých alebo prívalových dažďoch ako aj po 
kosení alebo zbere opadaného lístia . 
Odpoveď MHSL: Na ulici G. Svobodu boli všetky žľaby vyčistené. 
 
4211 občan p. Mendel: v súvislosti s prácami na Gen. Svobodu pri BD 2755/3 žiada 
aby ÚSaŽP upozornil zhotoviteľa prác aby si každý deň po sebe očistil zablatené 
komunikácie. 
Odpoveď MHSL, ÚSaŽP: Stavebník bol telefonicky upozornený, aby udržiaval 
komunikácie v čistom stave. 
 
4212 občan p. Mendel: v súvislosti s prácami na Gen. Svobodu pri BD 2755/3 žiada 
aby zhotovitelia zasypali 3 rozkopané pásy štrkom a nie zeminou, nakoľko sa po blate 
nedá chodiť. 
Odpoveď MHSL, ÚSaŽP: Stavebník musí stavbu realizovať v súlade s vydaným 
stavebným povolením. 
 
4213 občan p. Mendel: v súvislosti s požiadavkou ID 4100 sa pýta v akom stave je 
rokovanie zástupcov mesta s vlastníkmi OC Južanka ohľadom osvetlenia? Ak k 
dohode nepríde, navrhuje aby mesto zabezpečilo osvetlenie vo vlastnej réžii, nakoľko 
osvetlenie priestoru chýba. 
Odpoveď MHSL: Z komunikácie s OC Južanka vyplynulo, že sa snažia o nápravu a 
budú osvetľovať priestor detského ihriska aj komunikáciu - chodník vo vlastnom 
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záujme. Ide o poruchu na vedení ktorú zapríčinil zhotoviteľ výkopových prác pri 
realizácií obnovy plynovodu, pričom si OC vyžiadalo opravu. 
 
4214 občianka p. Muráriková: žiada o dôsledné čistenie odtokových žľabov po 
trvalých alebo prívalových dažďoch ako aj po kosení alebo zbere opadaného lístia v 
lokalite BD Jána Halašu. 
Odpoveď MHSL: Žľab bol vyčistený. 
 
4215 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková: sa pýta, kedy sa budú 
opravovať schody k ihrisku medzi ulicami Gen.Svobodu a ul. Bazovského? 
Odpoveď MHSL: Opravu schodov máme zaradenú v pláne údržby s predpokladaným 
termínom realizácie v prvom štvrťroku 2025. 
 
4216 zástupkyňa SVB Gen. Svobodu 2755 p. Čačíková: sa pýta, kedy sa plánuje 
úprava ihriska medzi BD Gen. Svobodu a Bazovského, resp. na aké účely bude 
využité?  Prečo sa nemôže uvažovať na tejto ploche s náučnou dopravnou výchovou 
pre deti? 
Odpoveď MHSL, ÚÚP: Vzhľadom na vysokú finančnú i časovú náročnosť všetkých 
procesov (od projekčnej prípravy až po realizáciu) nie je možné revitalizovať všetky 
vnútrobloky na území mesta naraz. Podkladom pri rozhodovaní pri výbere vhodného 
miesta pre revitalizáciu je aj spracovaná koncepcia v budovaní spádových centrálnych 
ihrísk v jednotlivých mestských častiach, ktoré sú vybavené aj na hranie pre deti a aj 
na oddych pre rodičov. Tieto spádové ihriská postupne nahradia staré dožívajúce 
ihriská. Keďže mesto má v súčasnosti spracovanú projektovú dokumentáciu aj s 
platným stavebným povolením na komplexnú revitalizáciu susedného vnútrobloku 
Šafárikova x Bazovského neplánuje v blízkej budúcnosti s revitalizáciou tejto plochy. 
Vzhľadom na svahovitosť terénu a problematický prístup do územia nepovažujeme jej 
využitie na detské dopravné ihrisko ako vhodné, ale skôr  ako oddychovú kľudnú zónu. 
 

3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 
 

4266 predsedkyňa SVB Jána Halašu 14, p. Cibáková: žiadam o orez dvoch líp pred 
BD v rozsahu výšky a a šírky konarov,ale aj vyrezané suché konáre z koruny stromov. 
Konáre sú nebezpečné pri silnejšom vetre, padajú na chodník a cestu. 
 
4267 občan p. Mendel: v súvislosti s realizáciou údržby na požiadavku 4210 žiadam 
o dodatočné vyčistenie priepustov a nielen odtokových žľabov. (priložené foto) 
 
4268 občan p. Mendel: žiadam o zmenu prevádzkových hodín športoviska na ZŠ 
Novomeského s posunom času otvorenia pre verejnosť napr. na 14:00. Bežecká dráha 
býva z tohto dôvodu nevyužívaná v čase medzi navrhovanou hodinou a terajším 
prevádzkovým poriadkom. Bolo by vhodné upraviť prevádzkovú dobu s ohľadom na 
jednotlivé športoviská a prípadne prenajatých hodín od klubov ... (priložené foto) 
 
4269 občan p. Mendel: žiadam o opravu nefunkčného VO v lokalite areálu ZŠ 
Novomeského. ID čísla svetelných bodov: 244/006, 244/008, 244/029, 244/032, 
244/033, 244/034, 244/035 
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4270 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku 4213 sa opakovane 
pýtam na termín opravy a pokiaľ mesto nemá zákonnú možnosť od vlastníka 
nehnuteľnosti požadovať okamžitú opravu, tak žiadam mesto o schválenie a realizáciu 
investície na osadenie nových svetelných bodov VO s napojením na verejnú sieť v 
danej lokalite na opačnej strane chodníka pri odtokovom žľabe. Problém opakovane 
pretrváva a nerieši sa. 
 
4271 občan p. Piffl: žiadam o odstránenie prachára v lokalite ulice Bazovského BD 6 
- 8. Jedna z nôh je už hrdzavá a je tam možnosť zlomenia a následného pádu. 
 
4272 občan p. Piffl: žiadam o vyčistenie odtokových chodníkových žľabov v 
križovatke Saratovská a Gen. Svobodu. Taktiež žiadam vyčistiť chodníkové odtokové 
žľaby v lokalite Gen. Svobodu pri vysunutých prechodoch pre prechodcov. 
 
4273 občan p. Piffl: žiadam o vyčistenie chodníka a priľahlej plochy pod stromami od 
ihličia medzi BD Kyjevská 1 a 6 smerom ku KC Aktivity. 
 
4274 občan p. Piffl: upozorňuje na prepadávanie chodníka v lokalite Mateja Bela 14-
16-18 
 
4275 občan p. Piffl: žiadam o informáciu, či sa plánuje osvetlenie prechodu pre 
chodcov smerujúceho od prevádzky Kebabizňa k prevádzke Street Burger 
 
4276 občan p. Piffl: žiadam o opravu chodníka na ulici Saratovská smerujúceho vedľa 
cintorína od domu smútku až po prvú bránu. 
 

Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky. 
 

4. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa prihlásil predsedajúci, ktorý prítomných informoval, že do programu  
najbližšieho zasadnutia VMČ JUH navrhne zaradiť bod s obsahom „Informácia - 
zoznam investičných akcií v MČ Juh pre rok 2025, informácia o stave príprav, 
harmonograme realizácie (vrátane informácie o stave nedokončených IA z 
minulého obdobia).“ 

 
Do diskusie sa už nikto ďalší neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. 

Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 
 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš 
 
V Trenčíne, 16.01.2025 
 
  

Dominik Gabriel                         
predseda VMČ JUH 
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